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Protokoll från styrelsemöte nr 10, 2023 (den 23 okt) 
 

Närvarande  
Anders Enebjörk, Anders Klingström, Dag Ribbing, Dennis Johansson, Elin Wohrne, 

Kerstin Sollerbrant Melefors, Madelene Sundholm, Per Blixt och Sofia Lagerberg. 

 

Frånvarande  
- 

1) Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet. 

2) Genomgång av åtgärdslistan 
Se ”Tgl samf styrelse åtgärdslista – 2023-10-29” på Google Drive. 

3) Information från kassören om ekonomin 
För närvarande finns 5,6 mkr i likvida medel. Detta ska jämföras med 4,4 mkr samma 

period förra året. 

4) Nya medlemmar 
Under 2023 konstateras hittills följande ägarbyten: 

● Mv 16 från 2023-02-17 (utflyttad: Lillewarg, inflyttad: Maja Nilsson och Richard 

Strömberg) 

● Bv 68 från 2023-02-24 (utflyttad: Mansen, inflyttad: Ellen och Olof Einebrant) 

● Mv 3 från 2023-06-02 (utflyttad: Grass/Blom, inflyttad: Yasin och Sanna Yilmaz) 

● Mv 30 från 2023-06-30 (utflyttad: Stragne, inflyttad: Hellqvist) 

● Mv 51 från 2023-07-03 (utflyttad: Björkman/Nyqvist, inflyttad: 

Gullbrand/Lagerblad) 

● Bv 23 från 2023-xx-xx (utflyttad: Lood, inflyttad: Blixt) 

● Bv 37 från xxxx-xx-xx (utflyttad: Törnqvist, inflyttad: xxx) 

5) GDPR 
Inget nytt. 

6) Nya värmemätare 
Anders E har haft kontakt med en ny leverantör som skulle installera mätare från D-

Meters. Installatören Stockholm Rörexpress har tittat i fv-lådan i fyra hus. Preliminär 

offert är inte konkurrenskraftig med tidigare entreprenör, även med hänsyn till att den nya 

offerten också inkluderar utbyte av samtliga avstängnings- och injusteringsventiler, vilket 

den tidigare inte gjorde. 
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Den mest attraktiva vägen framåt idag verkar vara att antingen vänta in IMD eller hitta en 

ny entreprenör som kan installera IMDs utrustning. 

7) Offert på utbyte av styrutrustning för undercentraler 
Styrelsen har tidigare tagit in en offert från Riksbyggen/Nordomatic. Anders E 

rapporterade att även Schneider är intresserade av att ge offert (finns redan som 

åtgärdspunkt 2023-09-18-11). 

 

Anders K informerade om att Schneider kommer säga upp serviceavtalet eftersom man 

anser att man inte kan uppfylla det p.g.a. brist på reservdelar till reglersystemet.  

8) Offert på trädgårdstjänster 
Samfälligheten har fått en offert från Mattias Anläggning & Bygg på följande arbete: 

 

• Rabatterna utanför lokalen, ta bort markskikt, buskar och gammal träsarg, lägga 

markduk, lägga sten och rama in med stålsarg för att göra entrén välkomnande och 

snygg men också för att minimera underhållsåtgärder.  

• Vändplanen på Minkvägen, samma åtgärder som ovan (dock ej stålsarg). 

• Trekanten uppe på Minkvägen, ta bort markskikt sätta dit sarg och lägga matjord 

för plantering. 

• Borttagning rutten träsarg och förbättring av grusgång Minkvägen. 

 

Kostnaden skulle bli 111 tkr. 

 

Beslut: Per beställer enligt offert. 

9) Laddboxarna  
Minkvägens laddbox utomhus fungerar nu igen, efter utbyte av taggar. 

 

Det är oklart vad det nya problemet med debitering beror på. Enligt Heimersson på 

Riksbyggen är nu juni och juli inlästa manuellt efter problem med den automatiska 

inläsningen.  

 

Mötet ställde sig frågorna: 

• Behöver vi göra något för att juni/juli ska debiteras? 

• Vad beror det på att de inte lästes in från början? 

• Fungerar det från augusti och framåt? 

 

Beslut: Sofia går vidare med Riksbyggen och bokar möte om det behövs. 
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10) SEOM prishöjningar 2024 
SEOM aviserar prishöjning med totalt 9% för fjärrvärme. För 2024 har SEOM beräknat 

våra fjärrvärmekostnader till 25+894+907 tkr = 1 826 tkr under förutsättning att det blir 

ett normalår.  

 

Dag har sammanställt fjärrvärmekostnader för de senaste åren, enligt bokslut: 

 

ÅR TKR 

2022 1 584 

2021 1 809 

2020 1 622 

2019 1 733 

2018 1 730 

2017 1 720 

2016 1 742 

2015 1 589 

  

genomsnitt 1 691 

 

SEOM har även aviserat en prishöjning på restavfall, men denna är tämligen liten i 

pengar räknat. 

 

Beslut: Dag skriver information till medlemmarna om SEOM prishöjning, gärna med 

uppmaning till besparing. 

11) Garagetak 
Vid inventeringen hittades: 

• Fuktskador i bärande tak-konstruktion i garage 2, 4, 10, 16, 22, 25, 26, 28, 29, 45 

och 64 (d.v.s. nästan alla i långa garagelängan på Mv). Av dessa var fyra (22, 25, 

28 och 29) ordentligt angripna av röta och/eller vitmögel. Jag kan visa bilder på 

mötet. 

• 90 reglar (2500x45x70) behövs för att staga upp nedhängande innertak. 30 reglar 

är inköpta inför städdagen. Inte ens hälften av dessa gick åt. 

 

Angående fuktskador är det uppenbart att det kommer in regnvatten genom taket på vissa 

ställen.  

 

Beslut: Dennis tar kontakt med snickare.  

12) Körsbärsträdet vid lekplatsen gula husen 
En medlem ifrågasätter i ett mejl till styrelsen det lämpliga i att ha ett fruktträd bredvid en 

sandlåda. Hon föreslår att det ska ersättas med ett mer lämpligt träd. Förra styrelsemötet 

ansåg att nedfallande frukt inte orsakar någon stor olägenhet, men trädet skuggar bra på 

sommaren. 
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Medlemmen har svarat på detta genom att insistera på att styrelsen omprövar sitt beslut, 

eftersom nedfallen frukt ruttnar och orsakar ohälsa. 

 

Kvartersombudet har sågat ner delar av trädet på städdagen, så problemet blir åtminstone 

mindre i fortsättningen. Ingen åtgärd. 

13) Hjärtstartaren 
Stämman 2023 tog beslut att inte ändra hjärtstartarens placering. Den förhärskande 

åsikten bland medlemmarna verkar ha varit att hjärtstartare inte är en fråga för 

samfälligheten, och att samfälligheten därför inte skulle lägga mer pengar på detta. 

 

Motionsläggaren har nu hört av sig till styrelsen med länk till följande artikel och önskar 

att styrelsen tar upp detta igen: 

 

https://samfalligheterna.se/guide-hjartstartare-i-samfalligheten-sa-gor-ni/ 

 

Styrelsen anser att man inte kan gå emot stämmans beslut, men en styrelsemedlem tog på 

sig att aktualisera ämnet i en ny motion nästa stämma.  

14) Övriga frågor 

14.1) Ekonomisk investering 

Riksbyggen föreslår att vi flyttar pengar från vårt transaktionskonto som idag har 0% 

ränta, till SBAB-kontot som idag har 3,5% ränta. Vidare har vi ett konto på Nordea med 

nästan inga pengar på alls. 

 

Beslut: Elin undersöker om det går att flytta tillbaka pengar vid behov. Om det inte finns 

några begränsningar, så ska flytten göras. 

 

Beslut: Elin avslutar Nordea-kontot. 

14.2) Behov av att se över trädbeståndet 

Detta skulle kunna ingå i en trädgårdsgrupps arbetsuppgifter.  

 

Beslut: Dag motionerar om en trädgårdsgrupp på nästa årsmöte. 

14.3) Tankar från städdagen 

Mötet diskuterade några saker som kom upp under städdagen: 

• Vi skulle kunna hyra en flismaskin till vårens städdag för att minska behovet av 

hämtning från rishögen. 

• Vi borde sluta beställa containrar för grovsopor, eftersom detta är en ganska stor 

utgift. Dock måste vi i så fall hitta ett annat sätt att göra oss av med löv etc. från 

städdagen, t.ex. köra till återvinningen med släpet. 

 

Beslut: Dag sätter upp dessa saker på agendan inför nästa städdag. 
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14.4) Poolregler 

Anders K presenterade förslag till nya regler för poolen inför kommande säsong 2024. 

Bakgrunden är krav från kommunen. 

 

Beslut: Följande badregler antogs (röd text är ny): 

 

• Poolens är öppen mellan kl. 7.00 - 21.00. 
• Poolen är till för föreningens medlemmar och deras gäster. Antalet gäster 

ska inte vara för många. Föreningsmedlem ska närvara. 
• Bad sker på egen risk, respektera varandra. 
• Allt du tar med dig till poolen och bastun, badleksaker etc. samt sopor ska 

tas med därifrån. 
• Duscha före bad, utan badkläder. Tänk på vattenkvalitén. 
• Små barn ska använda badblöja eller motsvarande. 
• Händer en olycka så att bajs, kräk etc. hamnar i poolen ska poolskötaren 

tillkallas för åtgärder. För omedelbar upptagning av förorening finns en 
håv på poolhusets vägg vid lilla poolen. Bada inte vid magsjuka. 

• Undvik höga rop och skrik – tänk på de kringboende. 
• Inget glas eller andra vassa föremål vid eller i poolen. 
• Husdjur och cyklar/mopeder får inte tas in på poolområdet. 

 

Beslut: Madelene lägger upp på hemsidan, Anders K beställer skyltar 

14.5) Mailadresser på hemsidan 

Beslut: Madelene tar bort styrelsens mailadresser från hemsidan. 

14.6) Pooldäcket 

På städdagen var många intresserade av att hjälpa till att bygga upp det till våren.  

 

Beslut: Dennis initierar nytt pooldäck till våren. 

15) Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet. 

  

http://www.tegelhagen.se/


Protokoll från styrelsemöte 2023-10-23 sida 6 (6) 

 

 

www.tegelhagen.se styrelsen@tegelhagen.se 

 

Påminnelse om kommande datum 
• Styrelsemöte måndag 20 november (online) 

• Styrelsemöte måndag 18 december (lokalen) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

 

Dag Ribbing   Per Blixt 
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